

ນັກຮົບແນວຄິດໃຕ້ຮົ່ມທຸງຂອງພັກ ປປ ລາວ.

ໃນຂະບວນວິວັດແຫ່ງການນຳພາຂອງພັກຕໍ່ພາລະກິດປະຕິວັດ ພັກເຮົາໄດ້ດຳເນີນກອງປະຊຸມສະເພາະວຽກງານການເມືອງ ແນວຄິດທົ່ວປະເທດມາແລ້ວ 4 ຄັ້ງເຊິ່ງແຕ່ລະຄັ້ງລ້ວນແຕ່ມີຄວາມໝາຍຄວາມສຳຄັນທີ່ແຕກຕ່າງກັນໂດຍຂຶ້ນກັບໜ້າທີ່ຂອງການປະຕິວັດໃນແຕ່ລະໄລຍະ ແລະສະພາບແວດລ້ອມທີ່ຕ່າງກັນ.

ກອງປະຊຸມວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດທົ່ວປະເທດຄັ້ງຫຼ້າສຸດ ໄດ້ເປີດຂຶ້ນໃນເດືອນກໍລະກົດ ປີ 2003 ເຊິ່ງເປີດຂຶ້ນທ່າມກາງບັນຍາກາດທີ່ທົ່ວພັກທົ່ວປວງຊົນເຮົາ ພວມສຸມໃສ່ການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດວຽກງານຍຸດທະສາດ ແລະ ໜ້າທີ່ຈຸດສຸມໃນພາລະກິດປ່ຽນແປງໃໝ່ຢ່າງຮອບດ້ານທີ່ມີຫຼັກການຂອງພັກໃຫ້ປະກົດຜົນເປັນຈິງ. ແຕ່ປີ 2003 ເຖິງປັດຈຸບັນ ເປັນໄລຍະເວລາ 18 ປີແຫ່ງການປັບປຸງກໍ່ສ້າງຖິ້ນແຖວນັກຮົບແນວຄິດຂອງພັກ ໃຫ້ມີຄວາມຮູ້, ຄວາມສາມາດໃນການນຳພາການປະຕິວັດ ຢູ່ປະເທດເຮົາດຳເນີນໄປຢ່າງໜັກແໜ້ນຕາມແນວທາງແຫ່ງການບູລະນະລະບອບປະຊາທິປະໄຕ ປະຊາຊົນກ້າວຂຶ້ນສັງຄົມນິຍົມພາຍໃຕ້ຄຳຂວັນທີ່ວ່າ ເຊີດຊູບົດບາດ ແລະ ຍົກສູງຄຸນນະພາບວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດ ເພື່ອປຸກລະດົມການຫັນປ່ຽນທີ່ຕັ້ງຂອງມະຫາຊົນ, ຊຸກຍູ້ຂະບວນການຂອງມະຫາຊົນເຂົ້າຮ່ວມໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດບັນດາຈຸດໝາຍສູ່ຊົນ ແລະ ທິດທາງໜ້າທີ່ຂອງການປະຕິວັດໃນໄລຍະ ໃໝ່ໃຫ້ເປັນຂະບວນຝຶດຝື້ນ; ສາມາດເຮັດໃຫ້ທົ່ວພັກ, ທົ່ວປວງຊົນຮັບຮູ້ ແລະ ເຊື່ອມຊຶມແນວທາງປ່ຽນແປງໃໝ່ຂອງພັກ; ເຮັດໃຫ້ຄວາມເຊື່ອໝັ້ນຂອງທົ່ວສັງຄົມຕໍ່ການນຳພາຂອງພັກ ແລະ ອຸດົມການສັງຄົມນິຍົມໄດ້ຮັບການປັບປຸງເພີ່ມທະວີສູງຂຶ້ນຢ່າງບໍ່ຢຸດບໍ່ຢັ້ງ. ນັບແຕ່ຂະບວນການຕໍ່ສູ້ຂອງປະຊາຊົນລາວບັນດາເຜົ່າມີພັກປະຕິວັດນຳພາບັນດາອິດທິກຳລັງປ່ຽນປະລາຍເວລາໃດກໍ່ຍຶດໝັ້ນໃນເປົ້າໝາຍຍຸດທະສາດແລະອອກແຮງປ່ຽນປ່ວນທາງດ້ານຈິດຕະສາດ ມ້າງເພແນວຄິດ ແລະ ອຸດົມການສັງຄົມນິຍົມ; ດູດດຶງເອົາຜູ້ທີ່ມີຄວາມຄອນແຄນດ້ານຫຼັກໜັ້ນການເມືອງ ແລະ ມີທັດສະນະແຕກຕ່າງເພື່ອສ້າງເປັນຄັນທຸງຢູ່ພາຍໃນພັກ, ຊຸກຍູ້ສິ່ງເສີມຜູ້ນັ້ນໃຫ້ເປັນເຈົ້າກິເຈົ້າການຕ້ານ ແລະ ມ້າງພັກຂອງຕົນເອງຈາກພາຍໃນ ສະນັ້ນ ພວກເຮົາເວລາໃດກໍ່ຕ້ອງມີສະຕິລະວັງຕົວ ທັງເປັນເຈົ້າການຕອບຕ້ານ ແລະ ຕິຖອຍດ້ວຍທັດສະນະທຳທີ່ເດັດຂາດເຂັ້ມງວດ.

ນັບແຕ່ມີມະຕິຂອງກົມການເມືອງສູນກາງພັກ ສະບັບເລກທີ 60/ກມສພ, ພັກເຮົາໄດ້ໃຫ້ຄວາມສຳຄັນ ແລະ ນຳພາຊີ້ນຳວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດ ຢ່າງໃກ້ຊິດຕິດແທດ, ຖືເອົາວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດເປັນແຖວໜ້າໃນການເຮັດໃຫ້ຈຸດໝາຍວຽກງານຍຸດທະສາດ ແລະ ໜ້າທີ່ຈຸດສຸມໃນພາລະກິດປ່ຽນແປງໃໝ່ຢ່າງຮອບດ້ານທີ່ມີຫຼັກການຂອງພັກປະກົດຜົນເປັນຈິງ ເຖິງວ່າການຈັດຕັ້ງຜັນຂະຫຍາຍວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດດຳເນີນໄປໃນສະພາບແວດລ້ອມສາກົນ ແລະ ພາກພື້ນຜັນແປໄປຢ່າງສັບສົນເຊິ່ງມີທັງກາລະໂອກາດ ແລະ ສິ່ງທ້າທາຍຕໍ່ການເຮັດວຽກງານແນວຄິດຂອງພັກເຮົາໃນການຢູ່ແຮງຂະບວນການປົກປັກຮັກສາ ແລະ ພັດທະນາປະເທດຊາດ, ການເປີດ ກ້ວາງການຝຶດຝື້ນຮ່ວມມືທາງດ້ານເສດຖະກິດ, ວັດທະນະທຳ-ສັງຄົມກັບຕ່າງປະເທດ.

ຕໍ່ໜ້າສະພາບການຜັນແປສັບສົນຂອງໂລກ ແລະ ພາກພື້ນ ກໍ່ຄື ສະພາບຄວາມຫຍຸ້ງຍາກພາຍໃນປະເທດນັ້ນ ພັກເຮົາໄດ້ເພີ່ມທະວີຄວາມເອົາໃຈໃສ່ໃນການນຳພາ ຊີ້ນຳວຽກງານແນວຄິດໃນທົ່ວພັກ, ທົ່ວກອງທັບ, ທົ່ວປວງຊົນ, ທຸກອົງການຈັດຕັ້ງຂອງພັກ-ລັດ, ອົງການຈັດຕັ້ງແນວລາວສ້າງຊາດ ແລະ ອົງການຈັດຕັ້ງມະຫາຊົນທຸກ

ຂຶ້ນເອົາໃຈໃສ່ຄົ້ນຄ້ວາກຳແໜ້ນສະພາບການພາຍໃນ ແລະ ສາກົນ, ເປັນເຈົ້າການເຂົ້າຮ່ວມສະກັດກັ້ນ ແລະ ທັບມ້າງ ການຫັນປ່ຽນໂດຍສັນຕິຂອງພວກຄົນບໍ່ດີ; ເສີມຂະຫຍາຍອັນທີ່ເປັນມູນເຊື້ອທີ່ດີ, ບົດຮຽນ ແລະ ແບບຢ່າງທີ່ໂດດ ເດັ່ນໃນການດຳເນີນວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດ, ຕິຖອຍທັດສະນະ ແລະ ທ່າອ່ຽງທີ່ຜົນກັບແນວທາງຂອງພັກ, ສຸມໃສ່ແກ້ໄຂຈຸດອ່ອນ ແລະ ຂໍ້ຄົງຄ້າງໃນການດຳເນີນວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດ, ຄົ້ນຄ້ວາ ແລະ ກຳນົດມາດ ຕະການ, ວິທີການດຳເນີນວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດໃນສະເພາະໜ້າແລະຍາວນານ ແນ່ໃສ່ເຮັດໃຫ້ວຽກງານ ແນວຄິດຕິດຜັນກັບຂະບວນການຕົວຈິງໃນພາລະກິດແຫ່ງການປົກປັກຮັກສາ ແລະ ສ້າງສາພັດທະນາປະເທດຊາດ ເປັນຕົ້ນແມ່ນການຮັກສາສະຖຽນລະພາບທາງດ້ານການເມືອງ, ສັງຄົມມີຄວາມສະຫງົບສຸກ, ແກ້ໄຂຄວາມທຸກຍາກ ຂອງປະຊາຊົນຕິດຜັນກັບການກໍ່ສ້າງຮາກຖານການເມືອງ ແລະ ພັດທະນາຊຸມນະບົດຮອບດ້ານ, ການຜະລິດເປັນສິນ ຄ້າ, ການຫັນເປັນອຸດສາຫະກຳ ແລະ ຫັນເປັນທັນສະໄໝໂດຍເລີ່ມຈາກຂົງເຂດກະສິກຳປ່າໄມ້ ແລະ ສ້າງບ້ານໃຫ້ ກາຍເປັນຕົວເມືອງນ້ອຍຊຸມນະບົດ.

ຕະຫຼອດໄລຍະຜ່ານມາ ພັກປະຊາຊົນປະຕິວັດລາວໄດ້ສຸມໃສ່ກໍ່ສ້າງ, ປັບປຸງຖັງແຖວນັກຮົບແນວຄິດຂອງ ພັກໃນທຸກດ້ານ ແນ່ໃສ່ເຮັດໃຫ້ພະນັກງານຜູ້ທີ່ເຮັດວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດຫັນໄປສູ່ຄວາມເປັນມືອາຊີບຂອງ ຖັງແຖວນັກຮົບແນວຄິດທາງດ້ານການໂຄສະນາສຶກສາອົບຮົມ ທີ່ພັກເຮົາມີມູນເຊື້ອໃຫ້ນັບມື້ນັບຫຼາຍ ເພື່ອເປັນ ເສນາທິການໃຫ້ແກ່ສູນກາງພັກໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແນວທາງນະໂຍບາຍຂອງພັກ-ລັດ, ການໂຄສະນາ, ສຶກສາ ອົບຮົມ, ບຳລຸງກໍ່ສ້າງຖັງແຖວພະນັກງານ, ນັກຮົບແນວຄິດໃຫ້ມີຄຸນສົມບັດ, ມີທັດສະນະປະຕິວັດ ແນ່ໃສ່ເຮັດໃຫ້ ທົ່ວພັກ, ທົ່ວກອງທັບ ແລະ ທົ່ວປວງຊົນຮັບຮູ້ ແລະ ເຊື່ອມຊຶມກຳແໜ້ນມະຕິກອງປະຊຸມໃຫຍ່ຄັ້ງທີ XI ຂອງພັກ, ມະຕິຕ່າງໆສະໄໝທີ 11 ຕິດຜັນກັບການລົງກຳສ້າງຮາກຖານການເມືອງ, ການສ້າງບ້ານ ແລະ ກຸ່ມບ້ານພັດທະນາ, ສຶກສາອົບຮົມປະຊາຊົນບັນດາເຜົ່າ, ສາສະໜາ, ສຶກສາອົບຮົມເລຂາໜ່ວຍພັກນາຍບ້ານ, ຜູ້ເຮັດວຽກອົງການຈັດຕັ້ງ ມະຫາຊົນ, ຊາວໜຸ່ມ, ແມ່ຍິງ, ພະນັກງານຫຼັກແຫຼ່ງ, ສະມາຊິກພັກ, ພະນັກງານຜູ້ທີ່ເຮັດວຽກງານການເມືອງ-ແນວ ຄິດຢູ່ຮາກຖານເຫັນຄວາມສຳຄັນວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດ ແລະ ຖືເອົາວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດ ເປັນ ເສັ້ນໄໝແດງທີ່ສອດຫ້ອຍໄປທຸກຂົງເຂດວຽກງານ ຮັບປະກັນໃຫ້ແນວທາງນະໂຍບາຍຂອງພັກລົງສູ່ມະຫາຊົນ ແລະ ໄດ້ຮັບການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຢ່າງມີຜົນສຳເລັດ.

ໃນຊຸມປີຕໍ່ໜ້າ ສະພາບການຂອງໂລກ ແລະ ພາຍໃນປະເທດ ຍັງມີສິ່ງທົດສອບທ້າທາຍຕໍ່ບົດບາດນຳພາ ຂອງພັກເຮົາ, ພວກຄົນບໍ່ດີ ແລະ ອິດທິກຳລັງປະຕິການ ຍັງຈະສືບຕໍ່ມ້າງເພທຳລາຍພັກເຮົາ. ເຊິ່ງກ່ອນອື່ນໝົດແມ່ນ ມ້າງລະບົບແນວຄິດປະຕິວັດຂອງພວກເຮົາ. ການເປີດກວ້າງການພົວພັນຮ່ວມມື ແລະ ເຊື່ອມໂຍງດ້ານເສດຖະກິດ ກັບຕ່າງປະເທດ, ການນຳໃຊ້ກົນໄກຕະຫຼາດ ແລະ ການແລກປ່ຽນທາງດ້ານວັດທະນະທຳ ກໍເປັນສິ່ງທົດສອບທ້າ ທາຍອີກດ້ານໜຶ່ງຕໍ່ພວກເຮົາ. ບັນຫາສຳຄັນອີກປະການໜຶ່ງ ແມ່ນກະໂຕພາຍໃນຂອງພວກເຮົາເອງ ກໍຍັງມີຈຸດອ່ອນ ຂໍ້ຄົງຄ້າງບໍ່ໜ້ອຍ ເປັນຕົ້ນແມ່ນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດສອງ ວາລະແຫ່ງຊາດ ຂອງພວກເຮົາ ເຊິ່ງສິ່ງຜົນກະທົບໂດຍກົງ ຕໍ່ບົດບາດ ແລະ ຄວາມສາມາດກຳອຳນາດຂອງພັກເຮົາໃນເງື່ອນໄຂໃໝ່. ສະນັ້ນ ການເຮັດວຽກງານການເມືອງ- ແນວຄິດ ຍິ່ງຕ້ອງເພີ່ມທະວີຄວາມຂະຫຍັນຂັ້ນແຂງ, ຕັ້ງໜ້າສຶກສາອົບຮົມເປົ້າໝາຍຕ່າງໆໃຫ້ເລິກເຊິ່ງ ແລະ ທົ່ວ

ເຖິງ, ຍູ່ແຮງການສຶກສາອົບຮົບນໍາພາແນວຄິດ, ສະມາຊິກພັກ, ພະນັກງານ ແລະ ປະຊາຊົນໃຫ້ຮັບຮູ້, ເຊື່ອມຊຶມ, ກໍາແໜ້ນແນວທາງນະໂຍບາຍຕ່າງໆຂອງພັກ-ລັດ ແລະ ສາມາດຈັດຕັ້ງຜັນຂະຫຍາຍໃຫ້ປະກົດຜົນເປັນຈິງ. ພະນັກງານຜູ້ທີ່ເຮັດວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດ ຕ້ອງເພີ່ມທະວີຄວາມສະດຽງໄວຕໍ່ແຕ່ລະເຫດການແຕ່ລະໄລຍະ, ຕ້ອງຮູ້ຄາດຄະເນສະພາບແນວຄິດຂອງພະນັກງານ ແລະ ປະຊາຊົນ, ຕ້ອງກໍາໄດ້ທາດແທ້ຂອງກະແສແນວຄິດ, ວິທີການ ແລະ ຮູບການແກ້ໄຂຢ່າງເໝາະສົມ; ເອົາໃຈໃສ່ສຶກສາອົບຮົມນໍາໃຈຮັກຊາດແພງເຊື້ອ, ສຶກສາອົບຮົມໃຫ້ຄົນລາວທຸກຄົນມີຄວາມຮູ້ອັນຖືກຕ້ອງກ່ຽວກັບປະຫວັດສາດຂອງຊາດ, ຂອງພັກ, ເຊື່ອໝັ້ນຕໍ່ແນວທາງ ແລະ ການນໍາພາຂອງພັກ, ເຊື່ອໝັ້ນຕໍ່ອຸດົມການສັງຄົມນິຍົມທີ່ພັກວາງໄວ້, ປູກສ້າງແນວຄິດເອກະລາດເປັນເຈົ້າຕົນເອງ, ມີຄວາມເອກອ້າງທະນິງໃຈຕໍ່ມູນເຊື້ອອັນອົງອາດກ້າແກ່ນ ແລະ ມູນມໍລະດົກວັດທະນາທໍາອັນລ້ຳຄ່າຂອງຊາດເຮົາ.

ເພື່ອບັນລຸຈຸດປະສົງດັ່ງກ່າວຕ້ອງສືບຕໍ່ປັບປຸງເນື້ອໃນ ວິທີການ ແລະ ຮູບການວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດ ຕື່ມອີກ, ຕ້ອງຮຸ້ນໍາໃຊ້ກາລະໂອກາດ ແລະ ນໍາເອົາວຽກຄົນເດັ່ນ ໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແນວທາງຂອງພັກ ເພື່ອເຮັດໃຫ້ວຽກງານໂຄສະນາ-ສຶກສາອົບຮົມສົມທົບກັບ ການໂຄສະນາສຶກສາອົບຮົມຜ່ານພາຫະນະສື່ທີ່ທັນສະໄໝ ແລະ ແຂງແຮງກັບການນໍາໃຊ້ຮູບການສຶກສາອົບຮົມທີ່ເປັນມູນເຊື້ອ ເພື່ອນໍາເອົາແນວທາງນະໂຍບາຍຂອງພັກ, ແຫຼ່ງຂ່າວທີ່ຖືກຕ້ອງຊັດເຈນ ແລະ ເປັນລະບົບລົງສູ່ມະຫາຊົນຢ່າງທ່ວງທັນໃນຂອບເຂດທົ່ວປະເທດ. ທັງນີ້ ກໍເພື່ອຍົກລະດັບຄວາມຕື່ນຕົວຂອງປະຊາຊົນ ໃຫ້ຮູ້ຈໍາແນກອັນຜິດ-ອັນຖືກ, ຮູ້ຕໍານິວິຈານ ແລະ ຮູ້ຕໍານຄົນຖ້ອຍທໍານອງບົດເບື້ອນໃສ່ຮ້າຍປ້າຍສີຂອງສັດຕູ ແລະ ກຸ່ມຄົນບໍ່ຫວັງດີ; ຕ້ອງໄດ້ປັບປຸງປົວແປງອົງການທີ່ເຮັດວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດ ຢູ່ຂັ້ນຕ່າງໆໃຫ້ມີຄວາມເຂັ້ມແຂງຕື່ມອີກ, ຕ້ອງສ້າງໃຫ້ມີການຫັນປ່ຽນທີ່ຕັ້ງໜ້າ ໃນການເຄື່ອນໄຫວວຽກງານທຸກດ້ານຂອງມະຫາຊົນຢູ່ຮາກຖານ ເພື່ອຊອກເຫັນປັດໄຈທີ່ຕັ້ງໜ້າ ແລະ ຍ້ອງຍໍວຽກຄົນເດັ່ນ ແນໃສ່ສົມຂະຫຍາຍໃຫ້ກວ້າງຂວາງ ແລະ ເປັນຂະບວນພັດພື້ນ.

ໃນສະເພາະໜ້ານີ້ ຕ້ອງເລັ່ງໃສ່ຄື້ນຄວ້າ ແລະ ມີນະໂຍບາຍອັນສົມເຫດສົມຜົນຕໍ່ຖັນແຖວພະນັກງານຜູ້ເຮັດວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດ ໄປພ້ອມກັບການບໍາລຸງກໍ່ສ້າງເຂົາເຈົ້າຢ່າງເປັນລະບົບ, ຕ້ອງເອົາໃຈໃສ່ສຶກສາອົບຮົມຖັນແຖວພະນັກງານທີ່ເຮັດວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດ ຂອງພັກເຮົາໃຫ້ມີຫຼັກໜັ້ນການເມືອງໜັກແໜ້ນ, ມີຄຸນສົມບັດສິນທໍາປະຕິວັດ ແລະ ມີແບບແຜນດໍາລົງຊີວິດກ້າວໜ້າສິດໃສ, ກໍາແໜ້ນແນວທາງນະໂຍບາຍຂອງພັກ, ຮູ້ເຮັດວຽກສຶກສາອົບຮົມນໍາພາແນວຄິດຂອງມະຫາຊົນ, ຮູ້ໂຄສະນາເຜີຍແຜ່ແນວທາງນະໂຍບາຍຕ່າງໆຂອງພັກໂດຍສະເພາະແມ່ນເນື້ອໃນກອງປະຊຸມໃຫຍ່ຄັ້ງທີ XI ຂອງພັກ, ມະຕິເລກທີ 206/ກມສພ ວ່າດ້ວຍການຍົກສູງຄຸນນະພາບວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດ ໃນໄລຍະໃໝ່, ແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດສັງຄົມຄັ້ງທີ IX ຂອງລັດ ໃຫ້ມະຫາຊົນເຂົ້າໃຈ ພ້ອມທັງເປັນເຈົ້າການນໍາພາເຂົາເຈົ້າປະຕິບັດໃຫ້ເກີດຜົນ ເພື່ອນໍາພາປະເທດຊາດຂອງພວກເຮົາຫຼຸດພື້ນອອກຈາກຄວາມທຸກຍາກ ແລະ ຄວາມດ້ອຍພັດທະນາ.

ຄະນະໂຄສະນາອົບຮົມແຕ່ລະຂັ້ນ ຕ້ອງບຸກບິນເຮັດໃຫ້ຫຼ້ອນບົດບາດ ເປັນເສນາທິການແກ່ຄະນະພັກ, ຊ່ວຍຄະນະພັກຄື້ນຄວ້າເນື້ອໃນ, ວິທີການ, ຮູບການເຄື່ອນໄຫວວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດ ໃຫ້ມີປະສິດທິຜົນ, ປະສານສົມທົບບັນດາພາກສ່ວນກ່ຽວຂ້ອງຕ່າງໆ ໃນອົງການພັກ-ລັດ ແລະ ອົງການຈັດຕັ້ງມະຫາຊົນ ເພື່ອພ້ອມກັນ

ເຮັດວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດໃຫ້ດີຂຶ້ນຢ່າງບໍ່ຢຸດຢັ້ງ; ຕ້ອງກຳແໜ້ນມະຕິ 206/ກມສພ ເປັນຕົ້ນແມ່ນທິດທາງ
ວຽກງານໃນຕໍ່ໜ້າ ຄື:

ໜຶ່ງ, ສືບຕໍ່ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດບັນດາໂຄງການຄົ້ນຄວ້າທິດສະດີ ແລະ ສັງລວມພຶດຕິກຳ ທີ່ສູນກາງພັກກຳນົດ
ໃຫ້ສຳເລັດຜົນ ແລະ ຮັບປະກັນຄຸນນະພາບ, ນັບທັງໂຄງການຄົ້ນຄວ້າແນວຄິດ ໄກສອນ ພົມວິຫານ; ເອົາໃຈໃສ່
ຄົ້ນຄວ້າພຶດຕິກຳໃຫ້ເລິກເຊິ່ງທັງຈາກຜົນສຳເລັດ ແລະ ຄວາມຂາດຕົກບົກຜ່ອງ ໃນການພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງ
ຄົມ, ການກໍ່ສ້າງ ແລະ ປັບປຸງພັກໃນໄລຍະຜ່ານມາໃຫ້ເລິກເຊິ່ງ, ຖອດໃຫ້ໄດ້ບັນຫາທີ່ເປັນພື້ນຖານຮັບໃຊ້ການ
ປັບປຸງບຸລະນະແນວທາງນະໂຍບາຍຂອງພັກ.

ສອງ, ປັບປຸງຫຼັກສູດທິດສະດີການເມືອງຢູ່ສະຖາບັນການສຶກສາຕ່າງໆ ເຊິ່ງທັງຕ້ອງຮັບປະກັນການສະໜອງ
ຫຼັກມູນທິດສະດີການເມືອງອັນເປັນພື້ນຖານ, ຄວາມຮູ້ກ່ຽວກັບພັກ ແລະ ປະຫວັດສາດຂອງຊາດ ຢ່າງເປັນລະບົບ
ຕອບສະໜອງການເລັ່ງທວງຂອງສະພາບການໃນໄລຍະໃໝ່ ແລະ ແທດເໝາະກັບແຕ່ລະເປົ້າໝາຍ ທີ່ເຂົ້າຮ່ຳຮຽນຢູ່
ສະຖາບັນການເມືອງ-ການປົກຄອງທ້ອງຖິ່ນ, ສະຖາບັນການສຶກສາທັງພາກລັດ ແລະ ເອກະຊົນ.

ສາມ, ເອົາໃຈໃສ່ກຳແໜ້ນສະພາບການໂຄສະນາບົດເບື້ອງ, ໃສ່ຮ້າຍປາຍສີຂອງອິດທິກຳລັງບໍລະບົກ, ສະ
ພາບແນວຄິດ, ທາງສຽງສັງຄົມ ໄປຄຽງຄູ່ກັບການຄົ້ນຄວ້າວິເຄາະວິໄຈ ເພື່ອເຫັນໄດ້ບັນຫາທີ່ຕ້ອງແກ້ໄຂຢ່າງຖືກ
ຕ້ອງທັນການ. ຈາກນັ້ນ ສ້າງ ແລະ ປັບປຸງເອກະສານສຶກສາອົບຮົມການເມືອງ-ແນວຄິດ ໃຫ້ເປັນຫົວຂໍ້ສະເພາະ
ດ້ວຍເນື້ອໃນທີ່ເໝາະສົມກັບສະພາບການຕົວຈິງ ແລະ ສຸມໃສ່ແກ້ໄຂບັນຫາການເມືອງ-ແນວຄິດ ຢ່າງມີຈຸດສຸມຕາມ
ແຕ່ລະເປົ້າໝາຍ... ແນໃສ່ຍົກສູງສະຕິລະວັງຕົວ ແລະ ມີຄວາມດັດຂາດໃນການຕ້ານ ແລະ ແກ້ໄຂຕໍ່ການເກີດ
ສະພາບຫັນປ່ຽນທີ່ບໍ່ດີຈາກພາຍໃນຂອງຕົນເອງ ຢ່າງແຂງແຮງ.

ສີ່, ປັບປຸງ ແລະ ຍົກສູງຄຸນນະພາບຂອງການຈັດຕັ້ງ ແລະ ຖັນແຖວພະນັກງານ ທີ່ເຮັດວຽກງານໃນຂົງເຂດ
ການເມືອງ-ແນວຄິດ ແລະ ການເຄື່ອນໄຫວຂອງອົງການດັ່ງກ່າວ ໂດຍສຸມໃສ່ບາງດ້ານດັ່ງນີ້:

- ຈັດຕັ້ງຝຶກອົບຮົມທາງດ້ານທິດສະດີການເມືອງ, ແນວທາງຂອງພັກ, ລະບຽບກົດໝາຍ ແລະ ແຜນ
ພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມຂອງລັດ ໃຫ້ນັກໂຄສະນາປາຖະກະຖາ, ນັກບັນນາທິການ, ນັກຂຽນຂ່າວ, ໜັງສືພິມ
ໃຫ້ມີຄວາມຮູ້ຄວາມສາມາດພຽງພໍໃນການເຄື່ອນໄຫວວຽກງານຂອງຕົນ ດ້ວຍຄວາມໝັກແໜ້ນ, ເຂັ້ມແຂງ, ວ່ອງ
ໄວ ແລະ ທັນການ.
- ເອົາໃຈໃສ່ນຳພາ-ຊີ້ນຳວຽກງານຖະແຫຼງຂ່າວ ແລະ ສື່ມວນຊົນ ໃຫ້ມີການເຄື່ອນໄຫວແຂງແຮງ, ແຫຼມ
ຄົມ ແລະ ທັນການກວ່າເກົ່າ; ພ້ອມກັນນັ້ນ ຕ້ອງເອົາໃຈໃສ່ຄຸ້ມຄອງການເຄື່ອນໄຫວດ້ານສິລະປະວັນນະຄະດີ ໃຫ້
ຖືກຕ້ອງຕາມລະບຽບກົດໝາຍ; ຮັບປະກັນການເຜີຍແຜ່, ຖ່າຍທອດຮີດຄອງປະເພນີ, ຄຳນິຍົມອັນດີງາມຂອງຊາດ,
ປະສົມປະສານ ກັບຮັບເອົາສິ່ງຍອດຍິ່ງຂອງຍຸກສະໄໝຢ່າງເປັນເຈົ້າການ.
- ເພີ່ມທະວີການຄຸ້ມຄອງການບໍລິການອິນເຕີເນັດ, ນັບທັງຄຸ້ມຄອງຜະລິດຕະພັນສື່ ແລະ ອຸປະກອນຮັບ-
ສົ່ງສັນຍານອອນລາຍ ຕາມກົດໝາຍຢ່າງເຂັ້ມງວດ. ພ້ອມກັນນັ້ນ ກໍຕ້ອງປະຕິບັດມາດຕະການຢ່າງເດັດຂາດຕໍ່ຜູ້
ໂຄສະນາ, ເຜີຍແຜ່, ແຈກຢາຍສິ່ງພິມ, ສື່ເອເລັກໂຕຣນິກ ທີ່ມີເນື້ອໃນບົດເບື້ອງ, ໃສ່ຮ້າຍປາຍສີ ໂດຍມີເຈດຕະນາ

ສ້າງຄວາມສັບສົນດ້ານແນວຄິດຈິດຕະສາດ ເພື່ອແບ່ງແຍກ ແລະ ມ້າງເພຄວາມສະຫງົບທາງດ້ານການເມືອງ ແລະ ຄວາມໝັ້ນຄົງຂອງປະເທດຊາດ, ນັບທັງຜູ້ເຜີຍແຜ່ສິ່ງຜິມ ທີ່ບໍ່ສອດຄ່ອງກັບວັດທະນະທຳ ແລະ ປະເພນີອັນດີງາມ ຂອງຊາດ ທີ່ມີກົດໝາຍຫ້າມ, ເພື່ອຮັບປະກັນຄວາມເປັນລະບຽບຮຽບຮ້ອຍ ແລະ ຄວາມປອດໄພທາງສັງຄົມ.

- ສ້າງ ແລະ ປັບປຸງຍົກລະດັບຄວາມແຮງ ຂອງສະຖານີວິທະຍຸ, ໂທລະພາບ ເພື່ອກະຈາຍສຽງ, ແຜ່ພາບ ໄດ້ໄກ ແລະ ທົ່ວເຖິງ; ເພີ່ມກຳລັງພະນັກງານ ແລະ ອຸປະກອນ-ເຕັກນິກຮັບໃຊ້ການໂຄສະນາ ແລະ ອົບຮົມໃຫ້ຂັ້ນ ເມືອງ, ສ້າງຕາໜ່າງນັກປາຖະກະຖາຢູ່ຮາກຖານຕ່າງໆ, ຊຸກຍູ້ ແລະ ປັບປຸງກອງໂຄສະນາເຄື່ອນທີ່ຂອງແຂວງ, ຂອງ ເມືອງ ໄດ້ເຄື່ອນໄຫວຢ່າງເປັນປົກກະຕິ ແລະ ແຂງແຮງກວ່າເກົ່າ ເພື່ອຍົກສູງຄວາມສາມາດໃນການໂຄສະນາເຜີຍແຜ່ ແນວທາງນະໂຍບາຍຂອງພັກ ແລະ ລັດ, ສະພາບການທີ່ຝັນເດັ່ນ, ສາລະໜ້າຮູ້ດ້ານຕ່າງໆ ໃຫ້ເລິກເຊິ່ງ ແລະ ທົ່ວ ເຖິງທຸກເປົ້າໝາຍ ໂດຍສະເພາະແມ່ນປະຊາຊົນຢູ່ເຂດຫ່າງໄກສອກຫຼີກ.

ທ້າ, ເພີ່ມທະວີການສຶກສາອົບການເມືອງ-ແນວຄິດ ໃຫ້ຄົນຮຸ່ນໝູ່ມ ເປັນຕົ້ນແມ່ນເຍົາວະຊົນ, ຊາວໝູ່ມ ໃຫ້ຮູ້ໄດ້ມູນເຊື້ອຂອງພັກ, ຂອງຊາດ, ຂອງບັນພະບຸລຸດເຮົາ, ມີຈິດໃຈຮັກຊາດ-ຮັກລະບອບໃໝ່, ມີຄວາມຕື່ນຕົວ ທາງດ້ານການເມືອງສູງ, ເປັນຜົນລະເມືອງດີຂອງຊາດ, ມີຄວາມສາມັກຄີເອື້ອເຜື້ອແຜ່ຊ່ວຍເຫຼືອກັນ, ມີຄວາມ ກະຕັນຍູ້ຮູ້ບຸນຄຸນ, ສຸພາບຮຽບຮ້ອຍ, ສັດຊື່, ປະຢັດ, ຊັດທ່ຽງ, ດຸໝັ້ນ, ອາດຫານ, ອິດທິນ; ມີຄວາມຫ້າວຫັນໃນ ການຄົ້ນຄິດປະດິດສ້າງ ແລະ ສະແຫວງຫາຄວາມກ້າວໜ້າທາງດ້ານວິທະຍາສາດເຕັກໂນໂລຊີນະວັດຕະກຳ ແລະ ມຸມ ປັນຍາແຫ່ງຍຸກສະໄໝ.

ໃນຊຸມປີຕໍ່ໜ້າການດຳເນີນວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດ ກໍຍັງຕ້ອງສຸມໃສ່ເຜີຍແຜ່ ແລະ ສຶກສາອົບຮົມ ພະນັກງານສະມາຊິກພັກ ໃຫ້ມີຄວາມຮູ້ເລິກເຊິ່ງ ແລະ ເປັນລະບົບກ່ຽວກັບທິດສະດີມາກ-ເລນິນ, ລັດທິສັງຄົມ ນິຍົມ, ລະບອບປະຊາທິປະໄຕປະຊາຊົນ, ແນວທາງປ່ຽນແປງໃໝ່, ກ່ຽວກັບການນຳພາຂອງພັກ ການຄຸ້ມຄອງຂອງ ລັດໃນເງື່ອນໄຂດຳເນີນເສດຖະກິດຕະຫຼາດ ແລະ ເປີດກ້ວາງການພົວພັນຮ່ວມມືກັບຕ່າງປະເທດ, ກ່ຽວກັບຫຼັກໜັ້ນ ຊົນຊັ້ນ, ຄຸນສົມບັດສິນທຳປະຕິວັດ ນ້ຳໃຈຮັກຊາດແຜ່ງເຊື້ອ, ສະຕິຊາດເອກະລາດເປັນເຈົ້າຕົນເອງ ສ້າງຄວາມເຂັ້ມ ແຂງດ້ວຍຕົນເອງ. ການດຳເນີນວຽກງານແນວຄິດ ຕ້ອງບັນລຸເຮັດໃຫ້ທົ່ວພັກ, ທົ່ວປວງຊົນເຮົາ ມີຄວາມເຊື່ອໝັ້ນ ຢ່າງໜັກແໜ້ນຕໍ່ແນວທາງ ແລະ ການນຳພາຂອງພັກ ມີຄວາມສາມັກຄີເປັນເອກະພາບໃນທົ່ວພັກ ແລະ ຕື່ນຕົວເປັນ ເຈົ້າການປະຕິບັດແນວທາງຂອງພັກໃຫ້ປະກົດຜົນເປັນຈິງ.

ພ້ອມກັນນັ້ນ ວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດ ຕ້ອງຕັ້ງໜ້າປະກອບສ່ວນໃນການກໍ່ສ້າງພັກ ໃຫ້ມີຄວາມ ເຂັ້ມແຂງທາງດ້ານການເມືອງ-ແນວຄິດ, ທາງດ້ານການຈັດຕັ້ງ, ມີລະບຽບວິໄນເຂັ້ມງວດ, ເຮັດໃຫ້ສະມາຊິກພັກແຕ່ ລະສະຫາຍຕ້ອງປະຕິບັດກົດລະບຽບຂອງພັກຢ່າງເຄັ່ງຄັດ, ອັນສຳຄັນຕົ້ນຕໍແມ່ນການປະຕິບັດຫຼັກການພື້ນຖານທັງ ສອງດ້ານຄື:

- ດ້ານໜຶ່ງ ແມ່ນເສີມຂະຫຍາຍປະຊາທິປະໄຕພາຍໃນພັກຢ່າງເລິກເຊິ່ງ ແລະ ກວ້າງຂວາງ, ແຕ່ດ້ານໜຶ່ງ ແມ່ນຕ້ອງເຄົາລົບ ແລະ ປະຕິບັດໃຫ້ຖືກຕ້ອງຫຼັກການລວມສູນປະຊາທິປະໄຕ, ນຳພາເປັນໝູ່ຄະນະ ທີ່ເປັນຫຼັກ ການ ສູງສຸດຂອງພັກ, ສ້າງຄວາມເປັນເອກະພາບພາຍໃນພັກຢ່າງເຂັ້ມງວດ, ຄະນະພັກຕ້ອງສົມທົບປະສານການນຳພາເປັນ ໝູ່ຄະນະກັບການເພີ່ມທະວີຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງບຸກຄົນຢ່າງກົມກຽວ, ເປັນເຈົ້າການປົກປັກຮັກສາລະ ບອບ

ການນຳພາເປັນໝູ່ຄະນະເປັນສຳຄັນ; ຕ້ອງເພີ່ມການກວດກາຕີລາຄາຜົນການປະຕິບັດໜ້າທີ່ຂອງບຸກຄົນໃນໝູ່ຄະນະໃຫ້ເປັນປົກກະຕິ. ຕ້ອງຖືສຳຄັນ ແລະ ເອົາໃຈໃສ່ດຳເນີນການຕີຊົມຕົນເອງ ແລະ ຕີຊົມກັນຢ່າງເປັນປະຈຳ. ສືບຕໍ່ສ້າງໜ່ວຍພັກປອດໃສ ເຂັ້ມແຂງ ໜັກແໜ້ນ, ຕ້ອງມີແຜນການລະອຽດ ກ່ຽວກັບການປັບປຸງ ແລະ ຍົກສູງຄວາມສາມາດນຳພາຂອງໜ່ວຍພັກ. ຕັ້ງໜ້າບຳລຸງສ້າງສະມາຊິກພັກ ແລະ ຜະນັກງານທີ່ເຮັດວຽກງານແນວຄິດໝູ່ມນ້ອຍໃຫ້ມີຄວາມຮູ້ຄວາມສາມາດ ເພື່ອສ້າງເປັນຜະນັກງານສະມາຊິກພັກສືບທອດປ່ຽນແທນ ເພື່ອແບກຫາບພາລະໜ້າທີ່ອັນໜັກໜ່ວງ ໃນສະເພາະໜ້າ ແລະ ຍາວນານ.

- ການສ້າງ ແລະ ປັບປຸງຄວາມເຂັ້ມແຂງດ້ານການຈັດຕັ້ງພັກນັ້ນ ຍາມໃດກໍຕ້ອງຕິດແໜ້ນກັບການເຊີດຊຸຄວາມເປັນແບບຢ່າງຂອງຄະນະພັກ ແລະ ສະມາຊິກພັກທຸກສະຫາຍ. ຄວາມເປັນແບບຢ່າງນຳໜ້າທີ່ດີ ຕ້ອງສະແດງອອກຢ່າງເດັ່ນຊັດ ໃນນ້ຳໃຈຮັບຜິດຊອບ, ເຮັດວຽກອັນໃດກໍຕ້ອງໃຫ້ເກີດໝາກເກີດຜົນ, ມີຄວາມບຸກບືນສູ້ຊິນປະຕິບັດໜ້າທີ່ວຽກງານທີ່ໄດ້ຮັບມອບໝາຍໃຫ້ສຳເລັດດ້ວຍຄຸນນະພາບດີ ແລະ ທັນເວລາ, ເຮັດວຽກແມ່ນເພື່ອຜົນປະໂຫຍດລວມ, ເພື່ອຊາດ ແລະ ເພື່ອປະຊາຊົນ. ພ້ອມກັນນັ້ນ ກໍເປັນແບບຢ່າງໃນການດຳລົງຊີວິດທີ່ປອດໃສ, ດູໝັ້ນ, ປະຢັດ, ຊື່ສັດ, ບໍ່ສວຍໃຊ້ໜ້າທີ່ຕຳແໜ່ງ ເພື່ອສະແຫວງຫາຜົນປະໂຫຍດສ່ວນຕົວ.

ສະມາຊິກພັກແຕ່ລະສະຫາຍ ຕ້ອງຕັ້ງໜ້າຝຶກຝົນຕົນເອງທາງດ້ານຄຸນສົມບັດສິນທຳປະຕິວັດ ຕ້ອງດູໝັ້ນພາກພຽນ ຄົ້ນຄວ້າຮຳຮຽນທິດສະດີມາກ-ເລນິນ, ແນວຄິດໄກສອນ ພົມວິຫານ, ແນວທາງນະໂຍບາຍຂອງພັກ, ຮຳຮຽນວິຊາສະເພາະ ຍົກລະດັບຄວາມຮູ້, ຄວາມສາມາດຂອງຕົນໃຫ້ສູງຂຶ້ນຢ່າງບໍ່ຢຸດຢັ້ງ.

- ສິ່ງສຳຄັນປະການໜຶ່ງ, ວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດ ຕ້ອງປະກອບສ່ວນຢ່າງຕັ້ງໜ້າ ເຂົ້າໃນການປັບປຸງແບບແຜນການນຳພາຂອງພັກ ແນໃສ່ຍົກສູງບົດບາດເປັນແຖນນຳຂອງພັກໃນທຸກດ້ານ, ຕັ້ງໜ້າເສີມຂະຫຍາຍມູນເຊື້ອ ແບບແຜນການເຄື່ອນໄຫວນຳພາຕາມແນວທາງມະຫາຊົນ, ອີງໃສ່ມະຫາຊົນ ຊຸດຄົ້ນກຳລັງແຮງຂອງມະຫາຊົນ ເພື່ອປະຕິບັດແນວທາງນະໂຍບາຍຂອງພັກ. ຕ້ອງຕໍ່ສູ້ກຳຈັດປັດເປົ້າພະຍາດອາດຍາສິດ ບໍລິຫານໃຊ້ຄຳສັ່ງໃນການເຄື່ອນໄຫວນຳພາ, ຕ້ອງຖືການຂົນຂວາຍປຸກລະດົມສົມທົບກັບຄວາມເປັນແບບຢ່າງນຳພາຂອງສະມາຊິກພັກ ແລະ ການຈັດຕັ້ງຂອງພັກ ເປັນແບບແຜນ ແລະ ວິທີການນຳພາຕົ້ນຕໍຂອງພັກ. ຕ້ອງຟັງຄຳຄິດຄຳເຫັນຂອງມະຫາຊົນ, ຮັບເອົາການຕຳນິຕິຊົມຂອງມະຫາຊົນ, ຄະນະພັກ ແລະ ສະມາຊິກພັກຕ້ອງຍຶດໝັ້ນສັດຈະທຳ ແລະ ຄວາມເປັນຈິງ, ມີການປຶກສາຫາລືແລກປ່ຽນຄວາມເຫັນ ກ່ຽວກັບບັນຫາສຳຄັນໃນມະຕິຕ່າງໆຂອງພັກ, ແຜນການເຄື່ອນໄຫວຂອງຄະນະພັກຕ້ອງໃຫ້ສອດຄ່ອງກັບສະພາບຕົວຈິງ; ຕ້ອງຕິດຕາມ, ກວດກາການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດເປັນປົກກະຕິ, ມີການສະຫຼຸບຕີລາຄາຜົນໄດ້ຮັບ ແລະ ຖອດຖອນບົດຮຽນຢ່າງເປັນປະຈຳ, ຕ້ອງຂະຫຍາຍປັດໄຈໃໝ່ແຫ່ງຜົນສຳເລັດ ແລະ ແກ້ໄຂຂໍ້ຄົງຄ້າງຢ່າງໄວວາ, ວາງມະຕິ ແລະ ມອບວຽກໃຫ້ກັນແລ້ວ ຕ້ອງປະຕິບັດໃຫ້ເກີດຜົນ, ຕ້ານປະກົດການເວົ້າຫຼາຍແຕ່ເຮັດໜ້ອຍ ຫຼື ຂາດຄວາມຮັບຜິດຊອບ.